
BR. 0002.20.2016 
Protokół  Nr XX/16 

z 20 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 24 maja 2016r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2016 r. 
 poz. 446) 20 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący Rady Andrzej 
Rakowski. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Stanisław Dobrowolski, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powitał wszystkich zebranych na  
20 sesji Rady Miejskiej w Sobótce. Następnie wraz z Burmistrzem wręczyli czeki oraz listy 
gratulacyjne dla sportowców za ich osiągnięcia sportowe w 2015r. Nagrody otrzymali: 

 Bartosz Lach – III miejsce w Mistrzostwach Europy Karate Kyoukushin w Estonii, 
 Michał Jakubowski – IV miejsce w Mistrzostwach Europy Karate Kyoukushin  

w Estonii, 
 Mateusz Kwiatkowski – II miejsce w Mistrzostwach Polski Juniorów w Judo, 
 Kacper Dwoiczko – I miejsce na Indywidualnych Mistrzostwach Polski Osób 

Niepełnosprawnych w Judo, 
 Katarzyna Demska – III miejsce w Mistrzostwach Polski Młodziczek i Młodzików  

w Sumo, 
 Kinga Barna – III miejsce Indywidualnych Mistrzostw Polski Juniorów  

w Badmintonie, 
 Kinga Rogalska – I miejsce w grze podwójnej Mistrzostw Polski Juniorów  

w Badmintonie, 
 Bartosz Huzarski – III miejsce w Mistrzostwach Polski jazda indywidualna na czas, 
 Arkadiusz Waniszewski – III miejsce w Drużynowych Mistrzostwach Polski 

Młodzików, 
 Bartłomiej Bogdański – III miejsce w Mistrzostwach Polski Masters w Judo. 

 
Listy gratulacyjne otrzymali również trenerzy: 

 Bartłomiej Zamęcki, 
 Zbigniew Goldwasser, 
 Ryszard Szuber. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski poprosił radnych o wyrażenie zgody na 
wprowadzenie do porządku obrad sesji jako pkt. 4 uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2016-2020. 
 
Radni w głosowaniu 15 głosów „za” wyrazili zgodę na wprowadzenie do porządku obrad 
sesji dodatkowego punktu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski przedstawiał porządek 
obrad sesji, który po wprowadzonych zmianach przedstawiał się następująco: 
 
1. Interpelacje i zapytania. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 29 kwietnia 2016r. 



3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 18 kwietnia do  
6 maja 2016r. 

4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 
2016-2020. 

5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2016 rok. 
6. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy.  
7. Uchwała w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Sobótka do roku 

2025. 
8. Wolne wnioski i komunikaty.                                                                    

 

Ad. 1  

Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 zwrócił uwagę na 
coraz większe ubytki w kostkach wokół Rynku. Dodał, że należałoby wezwać wykonawcę do 
poprawy, ponieważ mieszkańcy już się niecierpliwią, że wszystko zbyt długo trwa. 

Burmistrz Stanisław Dobrowolski poinformował, że poprawki w ramach gwarancji mają 
zostać wykonane do końca maja.  

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 poinformował, że  
18 kwietnia 2016r. weszło w życie nowe prawo dotyczące zamówień publicznych i wreszcie 
nie będzie decydowało jedynie kryterium cenowe, ale również jakość i użyte materiały. Jako 
przykład podał ul. Browarnianą, Pałacową i Basztową, gdzie jakość robót jest fatalna, 
podobnie jak użyte materiały (mieszkańcy sami powyciągali kamieni; są miejsca, gdzie smoła 
klei się do budów). Poinformował, że wczoraj w rozmowie Pan Konopka powrócił do 
spotkania z Burmistrzem mówiąc, że co z tego, że się spotkali skoro później z tych spotkań 
nic nie wynika. Dodał, że jako przykład Pan Konopka podał stację transformatorową przy SP 
Nr 2, gdzie jest wielki bałagan. Powiedział, że chyba jest jakaś osoba odpowiedzialna za 
kontakt z energetyką, aby zmusić ich do zrobienia porządku. Powiedział, że już nie chce 
wspominać o wszystkich dziurach w drogach. 

Pan Ryszard Godek Sołtys Miejscowości Świątniki wyjaśnił, że wszystkie otaczarnie stoją.  

Burmistrz Stanisław Dobrowolski powiedział, że wyjaśnią to na kolejnym spotkaniu. 

Radny Edward Żaba powiedział, że nie tak dawno zgłaszał, aby firma energetyczna zajęła 
się transformatorami i w Rękowie jest on remontowany.  

Radna Lidia Sączawa dodała, że w Świątnikach również.  

Radny Edward Żaba powiedział, że żałuje, że radni powiatowi nie działają tak w powiecie. 
Dodał, że również zgłaszał do powiatu różne sprawy i nie ma odzewu.  

 

Ad. 2  

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (15 głosów „za”) zatwierdziła 
protokół z sesji z dnia 29 kwietnia 2016 r.  
 
Ad. 3  
Brak uwag. 
 
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 
2016-2020 wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska 
Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 



Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0 
 
Uchwała Nr XX/151/16 w załączeniu 
 
Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2016 rok wraz  
z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0 
 
Uchwała Nr XX/152/16 w załączeniu 
 
Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy przedstawiła Pani Aleksandra Bąkowska. 
Wyjaśniła, że na załączniku graficznym w miejscu, gdzie nadawana jest nazwa wpisana jest 
ul. Leśna, ale jest to błąd w systemie WROSiP, ponieważ jedyna osoba, jaka jest 
zameldowana przy tej ulicy ma w adresie ul. Boczną.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0 
 
Uchwała Nr XX/153/16 w załączeniu 
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Sobótka do 
roku 2025 przedstawiła Pani Jolanta Kryszczuk. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0 
 
Uchwała Nr XX/154/16 w załączeniu 
 
Ad. 8 
Radna Natalia Chmielowska  przypomniała, że park w Sobótce Górce został zgłoszony do 
programu LECHSTARTER. Zaznaczyła, że obecnie jesteśmy w rankingu na 2 miejscu.  
W imieniu mieszkańców zwróciła się z prośbą o wsparcie swoimi głosami tego projektu, 
ponieważ każdy głos ma dla nich bardzo wielkie znaczenie i za każdy głos z góry dziękują. 
Dodała, że głosowanie potrwa do 5 czerwca 2016r. i 5 pierwszych projektów na liście 
rankingowej zostanie zrealizowanych do końca września.  
Pan Wiesław Drozdowski zaprosił wszystkich na sobotę 28 maja 2016r. na Bieg Górski na 
Ślężę oraz Mistrzostwa Polski Seniorów w Biegu Górskim na krótkim dystansie (start  
o godz. 11:00 spod stadionu). 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski w imieniu sołtysa wsi Wojnarowice 
oraz mieszkańców zwrócił się do Burmistrza z prośbą o naprawienie ul. Bocznej. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął 20 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 11:00 do  11:40. 
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


